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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, Környezetvédelmi és Sport 
Bizottságának 2020. január 21-én, kedden 07 óra 30 perckor kezdődő rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Lehoczky István   bizottsági elnök 
 Benedek Éva   bizottsági tag  
 Elischer Imre   bizottsági tag 
 Tóth Péter    bizottsági tag 
 Sipos Judit   bizottsági tag 7.37-től 
 Szabó Sándor   bizottsági tag 
 Szabó István   polgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Previák András   Gamesz igazgató 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Lévainé Apagyi Erika  bizottsági tag 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Maksa Jánosné lélekharang felajánlása Őrbottyán Város Önkormányzata részére 
2. Pályahasználat a Tökmag Focisuli Sportegyesület számára 
3. A Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság 2020. évi munkaterve 
4. Egyebek 

 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Szeretettel köszöntöm a megjelenteket a Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottság ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, 
határozatképes. Lévainé Apagyi Erika jelezte távolmaradását, igazoltan van távol. Sipos Judit nem 
jelezte távolmaradását, lehetőleg hamarosan érkezni fog. Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném 
felkérni Tóth Péter bizottsági tagot, aki elfogadja a javaslatot az kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv 
hitelesítőről, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 1/2020. (I. 21.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2020. január 21-én, kedden 
07 óra 30 perckor tartandó rendes nyílt ülés jegyzőkönyv 
hitelesítőjének Tóth Péter bizottsági tagot választja. 
 
Határidő:   azonnal 
Felelős:  a bizottság elnöke 
 
 

Lehoczky István a bizottság elnöke: A napirendekkel kapcsolatban van valakinek módosító 
javaslata? Amennyiben nincs, aki a napirendeket elfogadja, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 



Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendről, melyet 
a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 2/2020. (I. 21.) 
határozata a napirendi pontokról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint elfogadta: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 
1. Maksa Jánosné lélekharang felajánlása Őrbottyán Város 

Önkormányzata részére 
2. Pályahasználat a Tökmag Focisuli Sportegyesület számára 
3. A Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság 2020. évi 

munkaterve 
4. Egyebek 

 
Határidő:   azonnal 
Felelős:  a bizottság elnöke 
 

 
1. napirendi pont: Maksa Jánosné lélekharang felajánlása Őrbottyán Város Önkormányzata részére 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van ezzel kapcsolatban kérdés? 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Javaslatom lenne, ha esetleg megoldható, hogy egy táblát 
csináltatnánk, hogy ezt a lélekharangot ő ajánlotta fel. 
 
Previák András 07 óra 37 perckor megérkezett a tanácsterembe. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Szerintem megoldható. 
 
Sipos Judit 07 óra 37 perckor megérkezett a tanácsterembe. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: A hölgy egyeztetett már Gombos Miklóssal, aki kiment és megnézte 
a helyet. A megrendelés akkor fog megtörténni, ha a testület rámondja az igent. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van esetleg más észrevétel? Amennyiben nincs, aki a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a testületnek, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 6 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 3/2020. (I. 21.) 
határozata Maksa Jánosné lélekharang felajánlásáról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint:  



Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Maksa 
Jánosné felajánlását Őrbottyán Város Önkormányzata részére. A 
felajánlott vagyonelem egy 400 mm átmérőjű, 40 kg tömegű, Bz22 
anyagból készült lélekharang, amely az Őrbottyán Város 
Önkormányzatának tulajdonában álló, Őrbottyán, Damjanich utca 17. 
szám alatti köztemető harangtornyában kerül elhelyezésre.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ajándékozási 
szerződés aláírására. 
 
- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
 
Határidő:   2020. január 29. 
Felelős:   a bizottság elnöke 

 
 
2. napirendi pont: Pályahasználat a Tökmag Focisuli Sportegyesület számára 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Ezt a fajta támogatást a korábbi években is támogatta az 
önkormányzat. Van valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Benedek Éva bizottsági tag: A KSE még nem adta be? 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Még nem adta be. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Beszéltem Faragó Istvánnal, de most nem ér rá, mert 
vizsgázik. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Az előterjesztésben a 2020-21-es évre javítsuk a dátumot. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Rendben, köszönjük. Más észrevétel van esetleg? 
Amennyiben nincs, aki ezzel a dátum-módosítással elfogadásra javasolja a testületnek a határozati 
javaslatot az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 6 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 4/2020. (I. 21.) 
határozata a Tökmag Focisuli Sportegyesület 2020-2021. évi 
pályahasználatáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint:  
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, 
hogy a Tökmag Focisuli Sportegyesület részére, a 2021. évi 
futballszezonra, az edzésekre és előre egyeztetett időpontokban tartott 
mérkőzésekre a 2162 Őrbottyán, Sport köz 1. szám alatt levő 
sportpálya és létesítményeinek használatát biztosítja. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
 
Határidő:   2020. január 29. 
Felelős:   a bizottság elnöke 



 
3. napirendi pont: A Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság 2020. évi munkaterve 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Kevés tapasztalattal rendelkezem ezért egy kicsit lehet, hogy 
hiányos a munkaterv. Észrevétel, kiegészíteni valója van valakinek? 
 
Benedek Éva bizottsági tag: A februári ülésen bizottságok vannak megjelölve, de csak a saját 
bizottságunk beszámolóját szoktuk tárgyalni. A március 17-i ülésen a művelődési ház vezetői 
beszámolóját is szoktuk tárgyalni és az áprilisi ülésen pedig az értéktár beszámolóját betenném, mert 
évente kétszer kell beszámolni a bizottságnak. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Más észrevétel? Amennyiben nincs, aki ezekkel a 
módosításokkal együtt elfogadja a bizottság munkatervét, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 6 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 5/2020. (I. 21.) 
határozata a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság 
munkatervéről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2020. évi munkatervét a 
határozat melléklete szerint elfogadja. 
 
Határidő:  folyamatos 
Felelős:  bizottság elnöke 

 
 

Melléklet 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 

5/2020. (I. 21.) határozatához 
 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának  

2020. évi munkaterve 
 
2020. január 21. kedd 
A Kulturális, Környezetvédelmi és Sport bizottság 2020. évi munkaterve 
Előterjesztő: bizottsági elnök 
Előterjesztés készítője: bizottsági elnök 
 
2020. február 18. kedd 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2020. évi költségvetése 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
 
Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből 
eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2021-2023. évekre 



Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
 
A Kulturális, Környezetvédelmi és Sport bizottság 2019. évi beszámolója  
Előterjesztő: bizottsági elnök 
Előterjesztés készítője: bizottsági elnök 
 
2020. március 17. kedd  
 
A 2020. évi Harangok Napja rendezvény programjának elfogadása 
Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 
Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 
 
A Művelődési Ház vezetőjének beszámolója a 2019. évi tevékenységről 
Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 
Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 
 
2020. április 21. kedd 
 
Települési Értéktár Bizottság beszámolója  
Előterjesztő: ŐTÉB elnök 
Előterjesztés készítője: ŐTÉB elnök  
 
2020. május 19. kedd  
 
Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi gazdálkodásáról 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
 
2020. június 16. kedd  
 
2020. szeptember 22. kedd  
 
2020. október 20. kedd  
 
2020. november 17. kedd  
 
2021. évi Önkormányzati rendezvények 
Előterjesztő: Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezető 
Előterjesztés készítője: Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezető, jegyző 
 
Települési Értéktár Bizottság beszámoló 
Előterjesztő: ŐTÉB elnök 
Előterjesztés készítője: ŐTÉB elnök  
 
2020. december 08. kedd  
 
A Képviselő-testület 2021. évi munkatervének előkészítése 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság 
 



 
4. napirendi pont: Egyebek 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van valakinek mondanivalója? 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Tegnapi megbeszélésre mentem a művelődési házba és úgy 
gondolom, hogy a művelődési ház előtt kívánatos lenne egy zebra. Nehéz a biztonságos átjutás és 
csak a művelődési ház szemközti oldalán van végig járda. Van lehetőség arra, hogy zebrát létesítsünk 
oda? 
 
Szabó István polgármester: Legalább 4-5 zebrát kellene létrehozni a városban és én azt gondolom, 
hogy egyszerre kellene elindítani, de ennek nagyon komoly feltételei vannak. Ha túl leszünk a 
költségvetésen és a gazdasági programon, akkor szeretnék vele foglalkozni. Ezt hosszú távon kell 
kezelni, mert tényleg nagy probléma.  
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Az Adventi időszak elején volt egy sétánk és sok érdekes felfedezni 
valót láttunk. Mit szólna ahhoz a képviselő-testület, illetve a mi bizottságunk, hogy ha felvenném azt 
az ötletet, hogy tegyünk közösen települést bejáró sétákat ? 
 
Benedek Éva bizottsági tag: A gondolat jó, de fizikailag nem biztos, hogy meg tudnánk valósítani. 
Az ÖKCS az pont erre jó lenne. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Én annak látom értelmét, ha valaki egyedül megy el. Én is 
szoktam sétálni és ha vannak szemétszedési akciók, akkor mindig felemlítem, hogy hol érdemes 
szedni a szemetet. Jók ezek a jelzések mert kellenek, de ahhoz humánerőforrás is szükséges. 
 
Szabó István polgármester: Igen az ÖKCS is erre van, mindenkit szeretettel várunk, lehet 
csatlakozni. A jelzéseket, amiket István mondott, azt kérem úgy történjen, hogy keressük meg 
Previák András urat, hivatalt vagy akár engem, aki döntési pozícióba van és ne a Gamesz fizikai 
dolgozóihoz forduljunk kéréseinkkel. Szeretnék több alkalommal is szemetet gyűjteni, nem csak a 
TeSzedd akció során. Szeretném tájékoztatni a bizottságot, hogy kettő várospolitikai fórum lesz 
megtartva, márciusban és novemberben és közte lesz még egy közmeghallgatás is. Szeretnék még egy 
jelzést Judit felé is, hogy az újságban lesz most egy cikk az állatok védelmében, egy lakos írta és ő a 
várospolitikai fórumon vetette fel, hogy szeretne egy ilyet és én lehetőséget adtam rá. Igazából utal az 
állatvédelmi törvényre és az állatkínzásra. Továbbá szeretnék az idén újabb kukákat és szemeteseket 
kihelyezni. Benedek Évának volt egy javaslata, amit már Previák András úr felé jeleztem, hogy a 
hirdetőtáblákat újítsuk fel és helyezzünk ki újakat. Egyelőre csak informálisan, de ebben az évben 
több olyan feladatot szeretnék a településen, ami a parkosítást, zöldesítést, kertek létesítését illeti az 
ŐKCS segítségével megvalósítani. A nagy beruházásaink mellett szükség lesz emberi kezekre a 
segítséghez. 
 
Sipos Judit bizottsági tag: Két hetente öten elindulunk mi is az erdős részeken az üdülő részen és 
szedjük össze a szemetet, kivétel a magántulajdonok előtt. Az előző ülésen nem vettem részt és nem 
tudom, hogy volt-e szó a fiatalokkal kapcsolatban, mert volt kérdés, hogy a tinédzserekkel hogyan 
tudnánk foglalkozni. 
 
Szabó István polgármester: Ha szeditek össze a szemetet kérhetem, hogy jelezzétek, hogy hova 
teszitek le? 
 
Sipos Judit bizottsági tag: Beletesszük zsákokba és mindenki a saját ingatlana előtt 1-gyel 2-vel 
többet tesz ki. 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Szerintem a későbbiekben előre mutatóbb lenne, ha készítenénk 
erről egy statisztikát. 
 



Lehoczky István a bizottság elnöke: A virágosítással kapcsolatban a botanikus kert nagyon 
szívesen adna virághagymát május környékén. Kértem, hogy ha bármi olyan növény van, ami 
feleslegessé válik, az minket érdekel. A szemétszedéssel kapcsolatban a sportegyesületekkel tárgyalok. 
Berkes Ádámék készülnek arra, hogy egy közös akcióban részt vegyenek és én mondtam, hogy mi 
szervezünk ilyet és a lelkes embereket szívesen várjuk. A többieknek adhat ez egy iránymutatást akár 
a focisoknak, akik fiatalok, és ha őket is bele tudnánk vonni ebbe,  akkor az példamutató lehetne az 
idősebbeknek is. A harmadik téma, amit szeretnék felvetni, hogy van a sportpályán ez a futókör, 
amit tovább lehetne fejleszteni, amire esetleg célszerű lenne kiírni egy pályázatot, hogy a meglévő 
üres részt mivel érdemes kiegészíteni. A mellékhelyiségen is el kellene gondolkodni, hogy hogyan 
tudjuk kialakítani, ami akár pénzbedobós is lehetne. A pályázat azért lenne jó, hogy megtudjuk mire 
lenne igény.  
 
Szabó István polgármester: Kérlek gondolkozzatok a gazdasági programon is, várom a 
javaslataitokat. 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: A sportpálya a Puskás Ferenc utca felőli kerítése az rendezésre kerül 
valamikor? 
 
Szabó István polgármester: A Pócsik Zoli csináltatott már erre felmérést és több millió Ft-ba 
kerülne. Csökkentheti ezt az összeget, ha mi besegítünk, de ide szakemberek segítségére lenne 
szükség. Ha lehet rá pályázni a Zoli megpróbál, de akkor az önkormányzatnak kell a pályázatát 
támogatni.  
 
Szabó István 08 óra 18 perckor elhagyta a tanácstermet. 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Régen voltak közkutak az utak mentén és a sportpályán az edzőrész 
mindig tele van dobálva fél literes flakonokkal, ha esetleg ott lenne egy ilyen ivókút, az hasznos 
dolog lenne.  
 
Benedek Éva bizottsági tag: Szerintem írd meg polgármester úrnak a költségvetési javaslatok 
közé. 
 
Previák András Gamesz igazgató: Minden új helyre, ahol lehetőség van, oda teszünk ivókutat. A 
sportparknál valóban nincsen, ott az épület másik oldalán van a vízóraakna onnan kivezetékelni az 
többe került volna, mint maga az ivókút, illetve locsolásra a Pócsik Zoli a kutat használja. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Pénteken a magyar kultúra napjára mindenkit sok szeretettel várunk. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van esetleg valakinek még mondanivalója? Amennyiben 
nincs akkor köszönöm a jelenlétet az ülést bezárom. 
 
Lehoczky István a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság elnöke megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 08 óra 26 perckor bezárta. 
 
 
 
 
 Lehoczky István Tóth Péter 
 bizottsági elnök bizottsági tag 
 jegyzőkönyv hitelesítő 


